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Bestuursvoorzitter Hans Pars van beursfonds Wereldhave vindt nieuw beleggingsvastgoed nog te duur maar
er komen kansen. Lees op VJ Profs over welke kansen Pars het heeft.
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